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Hei! 

Hibu har tatt i bruk planinfo (i utdanningsplan del 1) til Master studiene våre og godkjenning av 

veiledningsavtale. 

Planelementet ser slik ut i FS, URL henviser til et pdf dokument, som viser innholdet i selve 

avtalen. 

 

Planinfo.kode 

 

Planinfo.navn 

 

Hvilke studier 

 

URL 

 

Bokmål 

 

MASVEIL 

 

 

Veiledningsavtale for mastergradsstudenter ved HiBu 

 

Master i optometri og synsvitenskap 

 

http://www.hibu.no/sfiles [Open URL] 0/87/22/15/23/1/file/veiledningsavtale-

master.pdf<http://www.hibu.no/sfiles%200/87/22/15/23/1/file/veiledningsavtale-master.pdf [Open 

URL]> 

 

Herved bekreftes at jeg er kjent med Veiledningsavtale for mastergradsstudenter ved Høgskolen i 

Buskerud. 

 

På studieprogrammet slik: 

[cid:image002.png@01CDF56B.6D29BC90] 

 

I den forbindelse etterlyser fagmiljøet en rapport som viser hvilke studenter som har bekreftet 

dette. Jeg har lett, men finner ikke noen som imøtekommer dette behovet. Jeg har først diverse 

spørringer for lagring til Excel, men greier ikke å få tak i dette. 
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Jeg ser for meg at rapporten kan se ut a la FS728.003, se nedenfor: 

 

Rapport navn: FSxxx.xxx Planinformasjonstype i utdanningsplan (???) 

Rapport parametre: Planinfotype 

Termin 

Studieprogram 

Kull 

(evnt. Kun aktive studenter/Vis studenter i permisjon) 

[cid:image003.png@01CDF56C.1DBCADB0] 

 

Rapporten er et ønske, som hadde vært greitt å ha, men noen max prioritet på ønsket er vel å ta 

hardt i. Men antar selve rapporten ikke vil være så veldig komplisert å lage. 

 

 

Mvh 

Sissel Dahle 

Hibu, studieseksjonen 

Rådgiver, FS ansvarlig 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
Har sendt svar til Sissel Dahle, HiBu, og bed tom å få saken på ønskeskjemaet. 
 
Geir har notert 1 dag på arbeidsomfang. 


